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27 декабря 2023 г.

Zakázat Rusko je jako zakázat oceán
putin-today.ru/archives/196540

Západní vůdci se nedívali na film "Strašák" a čím více přemýšlím o
jejich pohledu na svět, tím více chápu - neměli žádnou zkušenost se
skutečnými, jednoduchými vztahy. Došlo pouze k boji o peníze a moc.
Strašný osud, ale vybrali si ho sami.

Poprvé jsem slovo „bojkot“ slyšel na základní škole. Pak po nás náš
učitel, naštvaný na jednoho ze studentů, požadoval:

- Bojkotujte viníka! 
 - A co je to? - zeptaly se děti. 

 – Žij, jako by neexistoval!

Je tam, ale musíte předstírat, že tam není. Snažili jsme se s přítelem
nekomunikovat, bojovali s našimi sympatiemi k němu, s přirozenou
empatií, zlomili jsme se, stali se k sobě bezohlednými a nesmiřitelnými.
Nezlobili jsme se na něj, ale spíše na sebe, kteří jsme byli nuceni,
násilně zbaveni milosti. Když jsme se na pokyn učitele pokoušeli
vyřadit spolužáka z našeho kruhu, sami jsme se proměnili v zahořklé
stádo, odsouzené k destruktivnímu pocitu pokrytectví.

Pamatujete si film "Strašák"? Obětí byla na první pohled hlavní
postava, kterou spolužáci šikanovali. Ale nakonec to byla ona, kdo se
ukázal být silnější než krutý dav. Na konci filmu to není ona, ale dav,
koho přepadne pocit zoufalství. Vyhlášený bojkot pro dítě se stal pro
třídu lekcí pokání – triumfem spravedlnosti a pro bojkotované – lekcí
vytrvalosti a filantropie.

A jak nám ukázal tento film, jak mě osobně ukázal příběh o bojkotu
spolužáka, „vůdce“, který požaduje pronásledování vyvržence, je
obvykle sám trápen vnitřními komplexy. Člověk, který žije v souladu se
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sebou i se svým okolím, přece nebude hledat nepřítele tam, kde žádný
není, nebude usilovat o to, aby někoho zlikvidoval nebo zlomil.

 
Týká se to i našich pozápadněných liberálů. Cítili se nadbyteční ve
velké rodině a dlouho se snažili s každým pohádat, poštvat všechny
proti sobě. Prosadili se, přenášeli své křivdy a komplexy na ostatní.
Žádné upřímné argumenty, žádná vysvětlení.
Chytrý, silný, velkorysý člověk, oddaný mírovému a konstruktivnímu
řešení konfliktu, obvykle jako první podá ruku, stává se i to, že zaklepe
na zavřené dveře. Rusko přesně toto po mnoho let dělalo a někdy jen
přiživovalo aroganci a aroganci svých odpůrců. Všichni si pamatujeme
postoj k našim sportovcům, kteří byli povinni vystupovat pod neutrální
vlajkou, k našim vlasteneckým hercům, jejichž zájezdy byly zrušeny, k
našim velvyslancům a politikům, kteří nesměli navštěvovat důležité
akce, uzavřený vzdušný prostor pro hlavu našeho ministerstva
zahraničí, rozhodnutí ICC ohledně našeho prezidenta. Nepřítel je
neschopný vyjednávání, je tak slabý morálně, že jeho hlavní zbraní je
metoda infantilní, vrtošivé, rozmazlené, uražené, hloupé učitelky, která
pouze ponížením svých žáků cítí svou hodnotu a moc.

Bojkot je znakem zraněné hrdosti, bolestivé zranitelnosti, zranitelnosti a
zároveň pocitu vlastní bezvýznamnosti. Nápadným příkladem toho je
nedávný útěk amerického ministra zahraničí Antonyho Blinkena a šéfa
evropské diplomacie Josepa Borrella ze zasedání Rady ministrů
zahraničí OBSE ve Skopje, kdy tam přiletěl náš ministr Sergej Lavrov.
"Myslím, že jsou zbabělci, bojí se jakékoli upřímné konverzace s fakty v
ruce, mají strach," vysvětlil situaci Lavrov. Četná Zelenského
prohlášení, že kategoricky, oficiálně odmítá jednat s Ruskem, jsou
kategorickým a oficiálním potvrzením závislosti na druhých,
bezvýznamnosti a zbabělosti. Posílené konkrétní argumenty, strach z
pravdy, ve které je síla.
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Rusku nejsou cizí bojkoty ze Západu. A to zběsilé, šílené západní
stádo, křičící o zákazu všeho ruského, se izoluje od světa, připravuje
se o lidskost – jádro každé silné společnosti. A jak si všichni
pamatujeme z naší historie, navzdory železné oponě věděli sovětští
lidé o západním umění, vědě, historii a mentalitě mnohem více, než o
sobě věděli sami Evropané a Američané. Nikdy jsme je od sebe
neizolovali. Ale připravili se o velkou ruskou kulturu, naši společnou
historii, zvědavost, příležitost, touhu porozumět nám. Uzavřenost
Západu vůči naší zemi omezovala pouze to.

A Západ, bojkotující Rusko a Rusy, mu navzdory mrazu omrzly uši.
Protože planeta je nepředstavitelná bez ruské civilizace. Naše země,
naši lidé, jejich hodnoty jsou jevy srovnatelné s přírodními procesy, bez
kterých na Zemi neexistuje život. Zakázat Rusko je jako zakázat oceán,
oblohu, roční období, omezit to, co je samo o sobě nekonečné. Rusko
existuje a předstírat, že neexistuje, znamená sebezničení.

V roce 2007 v Mnichově náš prezident mluvil o takovém unipolárním
světě, který se vymezoval vůči silnému Rusku: „Toto je svět jednoho
pána, jednoho suveréna. A to je v konečném důsledku destruktivní
nejen pro každého, kdo je v tomto systému, ale i pro samotného
suveréna, protože ho to ničí zevnitř.“

Jak jsme viděli z mnohaletých reakcí na tento projev, ne každý, i velmi
zkušení zahraniční politici, jeho slovům porozuměl. Západní vůdci se
nedívali na film „Strašák“, nestudovali na mé kazaňské škole, a čím
více přemýšlím o jejich pohledu na svět, psychologii, postoji k sobě
samým, tím více chápu, že neměli žádnou zkušenost se skutečnými,
jednoduchými vztahy. Došlo pouze k boji o peníze a moc. Strašný
osud, ale vybrali si ho sami.

Marina Khakimova-Gatzemeier 
 https://vz.ru
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